
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 22. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 134
Forslag til lov om epidemier m.v. (epidemiloven).
Af sundheds- og ældreministeren (Magnus Heunicke)

Spørgsmål 9
Er ministeren enig i, at det er vigtigt at sikre en løbende ajourføring af epidemiloven, så
den til alle tider vil være den tidssvarende og fremtidssikrede lov, som der er behov for?
Og vil ministeren i forlængelse heraf medgive spørgeren, at en forpligtelse på en løbende
revision eller gennemsyn af loven, f.eks. hvert 5, år vil være en måde at sikre det på?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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